
ΕΚΤΑΚΤΗ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ 

 

Αθήνα, 21.12.2016 

Συνάδελφοι, 

Περιμέναμε από το προχθεσινό Γενικό Συμβούλιο της 

Τράπεζας, να αποφασίσει εν όψει των Χριστουγέννων, την 

καταβολή οικονομικής ενίσχυσης στους συνταξιούχους της, χορηγώντας 

τουλάχιστον ένα μέρισμα στο προσωπικό της, όπως συμβαίνει αδιαλείπτως και 

θεσμικά στην Ε.Τ.Ε., ειδικά όταν, μετά την απόφαση της Βουλής, εξέλειπαν τα 

όποια επικοινωνιακά εμπόδια προβάλλονταν για μια τέτοια απόφαση. 

Σημειώνουμε πως, για μια ακόμα χρονιά, άλλα 50 και πλέον εκατομμύρια ευρώ 

αφαιρούνται από τους συνταξιούχους αδικαιολόγητα, αγνοώντας και αυτή ακόμα 

την απόφαση του ΣτΕ.   

Αντί της παραπάνω απόφασης, για την οποία υπάρχει χρόνος να το 

ξανασκεφτούν όλοι εκείνοι που έχουν υποχρέωση έναντι των συναδέλφων 

τους συνταξιούχων, το Γενικό συμβούλιο αποφάσισε την “Επέκταση της 

δυνατότητας συμμετοχής στο Πρόγραμμα Πρόσθετων Μετεργασιακών 

Παροχών και στους ασφαλισμένους της Τράπεζα με χρόνο πρώτης 

ασφάλισης μετά την 1.1.1993” με ένα κείμενο στο οποίο δεν καθορίζονται 

σαφώς οι όροι και οι πόροι χρηματοδότησης της διαδικασίας αυτής. 

 

Συνάδελφοι, 

Κανένας από την Κίνησή μας, ΠΟΤΕ, δεν ήταν κατά της επέκτασης των 

συνταξιοδοτικών ρυθμίσεων στο σύνολο του προσωπικού. Αντίθετα, αυτοί που 

σήμερα πουλούν ενδιαφέρον στους νέους συναδέλφους, ήταν αυτοί που 

αποδέχθηκαν τον νόμο 2084/1992, που επέβαλε τον διαχωρισμό των νέων 

συναδέλφων και τη συνταξιοδοτική αφαίμαξη των παλιών συνταξιούχων, με την 

αποσύνδεση της σύνταξης από τις μισθολογικές αυξήσεις των εν ενεργεία 

συναδέλφων τους. Εμείς αντίθετα και τότε και σήμερα, είμαστε υπέρ των 

ενιαίων συνταξιοδοτικών δικαιωμάτων χωρίς διαχωρισμούς.   

Έχοντας ήδη, μια πρώτη εικόνα των κειμένων που αφορούν το θέμα, 

αναρωτιόμαστε:  

 

-ΓΙΑΤΙ επιλέχθηκε η διαδικασία του αποκλεισμού μεγάλου μέρους των εν 

ενεργεία και συνταξιούχων συναδέλφων από τη γνώση και τη διατύπωση 

γνώμης;;  

 

-ΓΙΑΤΙ δεν ενημερώθηκαν τα Διοικητικά Συμβούλια των Συλλόγων του χώρου για 

τις αποφάσεις της Διαχειριστικής Επιτροπής του Προγράμματος;; Ποιός 

σοβαρός άνθρωπος είναι δυνατόν να δεχθεί, πως μια ώρα πριν το Γενικό 

Συμβούλιο κλήθηκαν συνδικαλιστές, χωρίς να έχουν δει και μελετήσει τις 

προτάσεις, να αποφασίσουν για την ένταξη των 895 νέων συναδέλφων στο 

Πρόγραμμα και το μέλλον 7.000 περίπου σημερινών και μελλοντικών 

συνταξιούχων και των οικογενειών τους;;  



Η σφαγή των συνταξιούχων συναδέλφων μας των άλλων Τραπεζών δια μέσου 

του ΕΤΑΤ, είναι διδακτική. 

 

-ΓΙΑΤΙ αφού τροποιείται ο Κανονισμός του Προγράμματος δεν καταργείται και το 

άρθρο που αφήνει τη δυνατότητα ανάθεσής του σε ασφαλιστική εταιρεία;; 

 

-ΓΙΑΤΙ αποφάσισαν στη Διαχειριστική Επιτροπή του Προγράμματος, της 

15.12.2016 στην οποία συμμετείχαν και οι Πρόεδροι των δύο Συλλόγων, και 

ΤΕΛΙΚΑ εγκρίθηκε από το Γενικό Συμβούλιο πως: «Το ετήσιο κόστος αυτής της 

επέκτασης ανέρχεται σε 2,3 εκατ ευρώ και περαιτέρω εκτιμάται ότι το ποσό αυτό 

θα μπορούσε να είναι οικονομικά ουδέτερο για τηνΤράπεζα με μικρές μόνο 

παρεμβάσεις όπως, όλως ενδεικτικά, με μικρή μεταβολή στο κριτήριο της παγιας 

επιδότησης του Ταμείου Υγείας, χωρίς πάντως να θιγεί η ποιότητα των 

παρεχόμενων υπηρεσιών υγείας.»;;  

 

-ΓΙΑΤΙ εντελώς άστοχα, εμπλέκεται το Ταμείο Υγείας με χρηματοδοτικές ροές του 

Προγράμματος;; Ποιος και γιατί ανοίγει την ¨κερκόπορτα¨ και στο Ταμείο 

Υγείας;; Θα χρησιμοποιηθούν μήπως για τη χρηματοδότηση του Προγράμματος 

και οι αδικαιολόγητες και παράνομες μνημονιακές κρατήσεις των συνταξιούχων 

που υπεξαιρεί η Τράπεζα;; 

 

Το Μέρισμα Πρόσθετης Μετεργασιακής Παροχής, λειτούργησε 

επιτυχώς για πάνω από 68 χρόνια μέσα στη Τράπεζα και πρέπει 

να παραμείνει σε αυτήν καλύπτοντας ενιαία  όλο το προσωπικό.  

  
Με συναδελφικούς χαιρετισμούς  

Η Ομάδα Συντονισμού  

Αναγνωστοπούλου Δήμητρα, Βαξεβανάκη Έλλη, Βαξεβανάκη Ιουλία, Γκότσης 

Δημήτρης, Γρατσίας Ηλίας, Δεληπέτρος Δημήτρης, Ευσταθίου Κώστας, Καραγιάννης 

Νίκος, Καραδήμα Ζωή, Καραφωτιά Φωφώ, Κουλούρης Γιώργος, Κουρκουτσάκη 

Τίνα, Κωνστανταράκη Εύα, Λεμπέσης Παναγιώτης, Μαγκλάρας Κώστας, Μανώλης 

Παύλος, Μελισσείδου Ελένη, Μοσχονησίου Βάσω, Μουτσάκη Μάρθα, Μπουλαλά 

Αγγελική, Νικολόπουλος Σωτήρης, Νικολοπούλου Βίκυ, Παπαγεωργάκης Μάρκος, 

Παπαμάργαρης Χάρης, Ραγιάς Νικόλαος, Ρούσσος Γιώργος, Στρίμπερης Θόδωρος, 

Χατούπη Μαρία, Χάρακα Παναγιώτα, Χρηστίδης Απόστολος. 

Σημείωση: Στο θέμα θα επανέλθουμε αναλυτικά αμέσως μετά τις γιορτές, για να 

καταθέσουμε δημόσια τις προτάσεις μας.  

 

ΟΙ ¨ΕΝ ΔΡΑΣΕΙ¨ ΕΥΧΟΝΤΑΙ  

ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ ΚΑΙ ΣΤΙΣ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΕΣ ΤΟΥΣ   

          ΚΑΛΑ ΧΡΙΣΤΟΥΓΕΝΝΑ ΚΑΙ ΚΑΛΗ ΧΡΟΝΙΑ ΜΕ ΥΓΕΙΑ 
  


